
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 4. oktober 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 2
Vil ministeren redegøre for, hvorfor det anses som relevant, at virksomheder underlagt 
CSR-direktivet potentielt skal rapportere på op til ca. 1200 målepunkter, når virksomheder 
underlagt finansiel rapporteringspligt blot skal rapportere på maksimalt 63 målepunkter?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Andersen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Andersen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Louise Elholm
formand
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